
OKTOBER 2022
Hareskovens Lilleskole

HLS 2022
NYHEDSBREV EFTERÅR
___

KÆRE ALLE
Vi vil fremadrettet sende et nyhedsbrev ud hvert kvartal hvor de væsentligste nyheder, vigtige
datoer og dage bliver opfrisket, og hvor der står lidt om, hvad der ellers rør - og har rørt sig -  på
skolen.

God fornøjelse fra Lederteamet



2

Fraværsprocedure for børn
Vi ændrer fremadrettet en smule på proceduren for, hvordan I som forældre skal melde jeres
barns fravær til skolen. Fremover skal fravær meldes via kontaktbogen i Intra. På den måde kan
alle ansatte let få overblik over aktuelt, tidligere og kommende fravær. I skal altså ikke længere
ringe til skolens kontor, når jeres barn er sygt men blot skrive det i kontaktbogen. Fraværet
bedes meldt ind inden kl 8.10.

Telefontid på kontoret
På kontoret gør vi altid vores bedste for at tage telefonen, når den ringer, men vi er ofte også
optaget af andre ting rundt omkring i huset, så fremadrettet vil vi have telefontid fra kl. 8.30 –
9.30 og igen fra 13.00 til 14.00. I dette tidsrum kan I altid fange en fra kontoret. Vi vil opfordre
jer til at ringe i dette tidsrum, men I er naturligvis altid velkommen til at forsøge at ringe på
andre tidspunkter også.

Parkeringsforhold
Vi har nu fået skilte op på Skovbovænget, samt fået opmalet de gule streger langs med
fortovet, og vi er meget taknemmelige for jeres ændrede trafikadfærd i afleverings- og hente
situationer. Vi henstiller dog til, at I ikke parkerer på personalets parkeringsplads, da det både
skaber pladsudfordringer for personalets parkering og farlige situationer ved udkørsel, da man
ikke fuldt kan orientere sig på grund af de mange parkerede biler langs med vejen.
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Vigtige datoer

VIGTIGE DATOER

Efterårsferie Uge 42,
Skole og FTO lukket.

MA
teaterforestilling

D. 23. og 24.
november

Klubfest for
klubbørn

D. 8. december

Juleferie Fra d. 22/12 til og med
d. 3/1
Hvor FTO er åben d.
2/1 og  d. 3/1 kl. 7-16

Nye børn og voksne - Velkommen!
I 3.Æ har vi 1. September taget godt imod Bella. Bella kommer fra Roskilde Lilleskole og er
flyttet med sine forældre og søster til vores område.

1. oktober ansatte vi Mathias som skolens nye pedel. Han er 31 år, uddannet maskinmester og
toptunet handyman. Han bliver sidemandsoplært af Leif, der går yderligere løbende ned i tid.
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I ØVRIGT..

SAK (Skabende AKtivitetsuge)
Vi havde en forrygende start på skoleåret med vores store, fælles kunstprojekt. Børn,
personale, forældre og bedsteforældre var med til at præge skolens facader og indemiljøer
hele den første uge. Samtidig var ugen en god kickstart af fællesskaber på tværs af skolen,
Lille-store venner arbejdede sammen, og børnene var inddelt i grupper på tværs af
afdelingerne. Vi var beriget med et fantastisk vejr hele ugen og stemningen blev fra start sat til
et rigtig godt skoleår. Det er dejligt (og vigtigt!) at lave skole på en måde, hvor børnene selv er
med til at sætte aftryk. Projektet kom helt i mål ved en hyggelig fernisering som FTO’en var
værter for. Resultatet taler for sig selv.

Masser af rejseaktivitet
I første kvartal af skoleåret har der været stor rejseaktivitet. Vi har både været på den
traditionsrige tur til Klinteborg, børnehaveklassen har haft hjemme-lejrskole, overbygningen har
været i Skagen og 9. klasse er netop hjemkommet fra en skolerejse til Østrig. At rejse ud giver
ofte perspektiv på det man kommer fra, og det er heldigvis ofte dejligt at komme hjem igen
med nye oplevelser, som forhåbentlig har bidraget til et lidt mere nuanceret blik på både eget
liv og verden omkring.

Børne- og elevrådsmøder og Lilleskolernes Parlament
Vi har godt gang i børne- og elevrådsarbejdet i alle afdelinger. Vi holder møde med hver
afdeling 4 gange i løbet af skoleåret. Børnene er meget engagerede og har meget godt og
konstruktivt på hjerte. De er særligt optagede af temaer som; medbestemmelse, indretning,
toilet adfærd og mulige forbedringer og ønsker til legeområder.
I sidste uge deltog 4 af vores OB elever på Lilleskolernes Parlament. Det var to dage hvor OB
elever fra hele landets lilleskoler samledes for at diskutere børnedemokrati, medbestemmelse
og aktivisme på BørneUNI på Vesterbro. Det har været nogle fantastiske dage med oplæg,
besøg på Christiansborg, workshops og lilleskole fællesskaber på tværs af landet. På
lærermødet før efterårsferien deltog Fiona som elevrådsrepræsentant og drøftede med
lærerne, hvad vi kan gøre, for at eleverne mærker mere reel indflydelse og medbestemmelse i
skolens liv og hverdag. Vi skal i den kommende periode samarbejde mere om hvordan, vi kan
sikre elevråd og børneråd mere reel oplevet indflydelse på skolelivet.

Arbejdsweekend
Årets første arbejdsweekend er afviklet med stort engagement og rigtig god stemning. Tusind
tak til alle forældre og medarbejdere som deltog - det har virkelig været et god oplevelse at se
hvor meget vi kan, når vi løfter i flok.
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Børn i køkkenet:
Vi har igen fået børn i køkkenet og det er en kæmpe fornøjelse. Børn fra 3.-8. klasse kommer
med i produktionen løbende og er med i alt fra menu planlægning, frokost produktion,
uddeling af mad, klargøring til næste dag, opvask og rengøring.

Følg med på Facebook:
Vi lykkes mere og mere med at dokumentere skolens liv i vores facebookgruppe. Her lægger vi
løbende billeder ind fra vores skoleliv. Senest er der f.eks. lagt billeder op fra 9. klasses tur til
Østrig, 1. klasses tur i Dyrehaven på jagt efter dyrespor, og i dag har vi dokumenteret skolernes
motionsdag.


